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Protokół Nr XIV/2017 

z XIV Sesji Rady Miejskiej w Lubawce, 
która odbyła się w dniu 30 listopada 2017 roku  

w Domu Kultury w Lubawce przy ul. Kamiennogórskiej 19 
 
 

Czas trwania sesji w godz. 1200 do godz. 1720. 

Sesja była filmowana przez LUB-SAT Lubawka, TV Kamienna Góra. 

Ad. 1. Otwarcie obrad 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lubawce Wanda Zabiegło na podstawie art. 20 ustawy  
o samorządzie gminnym otworzyła obrady XIV sesji. Poinformowała, że w sesji uczestniczy 13 
radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego  15  radnych  stanowiło  quorum  
pozwalające  na  podejmowanie prawomocnych decyzji.  Radni nieobecny:  Ewa Garbień i Alfred 
Bagiński. Następnie przywitała Burmistrza Zastępcę Burmistrza, Skarbnika Gminy, Starostę Powiatu, 
Radnego  Powiatowego,  kierowników  referatów  Urzędu Miasta  oraz jednostek  organizacyjnych. 
Przywitała również przedstawicieli mediów, prasy, a także gospodarzy sesji radnych. Lista obecności 
 radnych  stanowi  załącznik  nr 1, lista obecności zaproszonych gości załącznik nr 2, a lista obecności 
sołtysów stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Ad. 2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że radni otrzymali porządek obrad. Zapytała czy radni 
zgłaszają jakieś wnioski. Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów Gminy Lubawka i nadania jej statutu. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 13 radnych 13 głosami 
„za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, „wstrzymujących” jednogłośnie przyjęła porządek obrad ze 
zmianami. 

Zatwierdzony porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 
6. Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami. 
7. Informacja Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej na temat: 

 realizacji programu 500+, 
 usług opiekuńczych,  
 placówek pobytu dziennego w Gminie,  
 przygotowania do sezonu zimowego. 

8. Informacja dotycząca realizacji planu inwestycji, remontów i zagospodarowania cmentarzy. 
9. Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie: 

1) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Żołnierzy 
Sybiru wchodzącej w skład Zespołu Szkół Publicznych im. Żołnierzy Sybiru  
w Lubawce w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Żołnierzy Sybiru, 

2) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Tkaczy 
Chełmskich wchodzącej w skład Zespołu Szkół Publicznych im. Tkaczy Chełmskich 
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Tkaczy Chełmskich, 
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3) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
w Miszkowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową, 

4) uchwalenia programu współpracy Gminy Lubawka z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018, 

5) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość, 

6) wyrażenia zgody na przekazanie w użytkowanie nieruchomości niezabudowanej  
na rzecz Sołectwa Stara Białka, 

7) wyrażenia zgody na przeznaczenie nieruchomości do sprzedaży z przeznaczeniem  
na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej, 

8) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 
9) przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Lubawka, 
10) zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Lubawka, 
11) zmiany Uchwały Nr VII/171/16 Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 28 czerwca 2016 roku, 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

12) określenia zasad sprzedaży oraz udzielenia bonifikat od ceny nabycia komunalnych lokali 
mieszkalnych i użytkowych znajdujących się w zasobach Gminy Lubawka 

13) zasad gospodarowania lokalami użytkowymi stanowiącymi własność Gminy Lubawka, 
14) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Lubawka, 
15) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lubawka na lata 

2018-2022, 
16) określenia wzorów informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, na podatek rolny 

i na podatek leśny, 
17) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2017, 
18)     powołania Rady Seniorów Gminy Lubawka i nadania jej statutu. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
12. Zamknięcie obrad XIV sesji.   
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z XIII  sesji. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że protokół z XIII sesji wyłożony był w biurze rady. 
Dodała, że każdy radny, przed sesją ma możliwość zapoznania się z protokołem i do protokołu wnieść 
swoje uwagi i zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu.  
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 13 radnych 13 głosami 
„za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, „wstrzymujących” głosująca jawnie przez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęła protokół z XIII sesji. 
 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych.  
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że do Biura Rady nie wpłynęła żadna interpelacja. 
Zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania i uwagi. 
Radny Piotr Wiktorowski zapytał czy jest możliwość załatania dziur na drogach szutrowych  
w Chełmsku Śląskim na ul. Ogrodowej, między ul. Polną a ul. Matejki oraz na ul. Lubawskiej.  
Radna Iwona Dereń poprosiła o udzielenie informacji dlaczego stoi woda  
na płycie głównej stadionu oraz czy drenaż został wykonany prawidłowo  
i o gwarancje czy została wystawiona i czy w jej ramach można zażądać wykonalność płyty głównej 
Radny Mariusz Głód zapytał: 

 czy wszystko jest w porządku w sprawie szkoły. 
 czy rozbudowa Sanikomu w pobliżu Parku Watra nie wpłynie negatywnie na jakość życia 

mieszkańców i ich wypoczynek . 
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Radna Aldona Ochmańska: 
 prosiła o udzielenie informacji w sprawie rozbudowy szkoły w Miszkowicach;  
 czy zostanie wyczyszczony przepust w Jarkowicach koło budynku nr 139. 

Radny Mirosław Antoniszyn: 
 wnioskował o ustalenie daty spotkania z mieszkańcami Chełmska  

Śląskiego w sprawie sieci wodnokanalizacyjnej w Chełmsku Śląskim przy  
ul. Podhalańskiej oraz przy ul. Sądeckiej , 

 Poinformował o niedokończeniu kanalizacji przy ul. Kamiennogórskiej w Chełmsku 
Śląskim i zapytał czy zostanie to dokończone, 

 powiedział, że w październiku odbyło się spotkanie w sprawie zamykanych koszy, 
boksów i miejsc parkingowych na rynku w Chełmsku Śląskim i zaproponował parę 
rozwiązań i zapytał czy zostały podjęte działania w tej sprawie, 

 zapytał również Kierownika Referatu ROŚiMRW Jowitę Martyńską  
czy został wysłany wniosek o usunięcie uschniętych drzew przez PKP i czy PKP 
odpowiedziało na ten wniosek. 

Radny Artur Sarzyński : 
 wnioskował do inspektora Stanisława Wójcika w sprawie montażu progu zwalniającego  

z ul. Sudeckiej w dół na Podgórze,  
 zapytał czy jest możliwość zamontowania w Lubawce wskaźnika czystości powietrza,  
 poprosił o ingerencję w sprawie zawalającego się murku przy ul. Wojska Polskiego, 
 wnioskował do Sanikomu, żeby ludzie wystawiali kosze w dniu odbioru odpadów  

przed posesje. 
Radny Sławomir Antoniewski zapytał czy jest możliwość stworzenia mapy informacyjnej  
dla mieszkańców, na której będzie zaznaczone kto jest odpowiedzialny za odśnieżanie chodników. 
Radny Jan Włodarczyk wnioskował do inspektora Stanisława Wójcika  
o ustawienie znaku drogowego strefy zamieszkania na ul. Celnej, ponieważ progi zwalniające  
nie spisują się.  
Radny Andrzej Ptaszkowski zapytał : 

 czy ponosimy kary w związku  z opóźnieniem ukończenia stołówki w ZSP Lubawka,  
 czy w przedszkolu przy ul. Dworcowej były przecieki gazu oraz czy przedszkole będzie 

remontowane lub likwidowane. 
Radny Krzysztof Jawor wnioskował o ponowne zamontowanie siatki na domu pani Rogoży.  
Radny Andrzej Ptaszkowski zwrócił uwagę na usługi firmy wodociągowej, ponieważ  
w miejscach, w których są usuwane awarie zawala się asfalt, a mieszkańcy Błażejowa boją się,  
że nowa droga w Błażejowie zostanie zniszczona.  

 

Ad.4. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami 
Burmistrz Miasta Ewa Kocemba przedstawiła informację o wydarzeniach, spotkaniach i wyjazdach  
w okresie między sesjami i poinformowała, że: 
27 października w Muzeum Tkactwa  Śląskiego w Kamiennej Górze odbyło się posiedzenie ZIT 
Aglomeracji Wałbrzyskiej, uczestniczyli w tym posiedzeniu wszyscy członkowie Aglomeracji 
Wałbrzyskiej oraz członkowie Aglomeracji Jelenio Górskiej podczas,  
którego zostało wypracowane stanowisko Sudety 2030. Celem projektu jest wypracowanie strategii, 
która pozwoli na rozwinięcie się Gmin Południa Dolnego Śląska do poziomu Gmin Północnych 
Województwa. 
31 października odbyła się rada budowy Sali gimnastycznej. Poinformowała, że zagrożenia dla Sali 
Gimnastycznej nie ma oraz czeka na zgłoszenie prac do zakończenia. Obiekt wymaga pozwolenia na 
użytkowanie. Odpowiedziała jednocześnie na pytanie Radnego A. Paszkowskiego, że stołówka  
i szatnie są oddane i odebrane przez sanepid i straż. Trwają oczekiwania na odbiór przez Inspektora 
Nadzoru Budowlanego. Poinformowała również, że jest planowane otwarcie na dzień 6 grudnia. 
Powiedziała, że problem z remontem budynku szkoły jest, ponieważ prace budowlane są 
wykonywane od 2008 roku, a prawo budowlane cały czas się zmienia. 
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6 listopada   
 Zastępca Burmistrza z przedstawicielami rolników uczestniczyła w Konferencji „ Rolnictwo 
wspierane Społecznie - zmniejszanie barier wejścia na rynek dla dolnośląskich produktów wysokiej 
jakości” . Konferencja odbyła się na Uniwersytecie Przyrodniczym we Wrocławiu. Powołano ją 
również na członka stowarzyszenia: „Żywność dla przyszłości Uniwersytet Przyrodniczy Wrocław oraz 
Dolnośląski Ośrodek Doradztwa Rolniczego” 
 Burmistrz Miasta ze Skarbnikiem Gminy Moniką Stanek- Gamoń podpisała umowę  
ze środków unijnych na projekt e-administracja, efektem będzie nowy serwer który umożliwi 
wprowadzanie w dużej mierze odbierania usług informacji internetowych, 
 Burmistrz Miasta spotkała się z Dyrektor Szkoły Podstawowej w Miszkowicach Elżbietą Król 
oraz z Panią Projektant, w sprawie budynku szkoły, który wymaga wykonania przebudowy na szkołę 
ośmioklasową. Powiedziała, że kosztorys na wykonanie prac został wykonany w 2016 roku. 
Poinformowała, że będą środki z PROW-u, w jednej z części jest część kulturalna i będą składać 
wniosek na świetlice w Opawie a w drugiej na zabytki, ale wpis Szkoły do zabytków nie jest 
wystarczający aby złożyć ten wniosek - odpowiedź na pytanie Radnej A.  Ochmańskiej.  
8 listopada w gabinecie Burmistrza odbyło się spotkanie z Komendant Gminny Ochrony 
Przeciwpożarowej P. Rybak w sprawie sytuacji OSP w gminie, ich zapotrzebowania  
na elementy gaśnicze oraz na wozy strażackie. Poinformowała, że w Chełmsku Śląskim popsuł się 
tarpan i padła propozycja aby zakupić nowy dla OSP Chełmsko Śląskie i na zadania zarządzania 
kryzysowego.  
8-10 listopada uczestniczyła w obchodach Święta Niepodległości, które odbyły się  
we wszystkich placówkach oświatowych. Podziękowała wszystkim, którzy wywiesili flagi  
i apelowała, żeby dopilnowywać rytuału wywieszania flag. Poinformowała, że chce zakupić flagi.  
14 listopada odbyło się spotkanie z dyrektorem ZSP Lubawka Arkadiuszem Rzepką, Vice Dyrektor  
ds. przedszkola Dorotą Michalską i  rodzicami dzieci przy ul. Dworcowej w sprawie wyjaśnienia 
sytuacji dotyczącej Gazu w przedszkolu. Poinformowała, że stan techniczny budynku gwarantuje 
bezpieczeństwo oraz że  awaria gazu została szybko usunięta i została szybko zabezpieczone- 
odpowiedź na pytanie Radnego A. Ptaszkowskiego. 
16 listopada w ZSZiO w Kamiennej Górze odbyło się podsumowanie projektu polsko-czeskiego  
w sprawie przyjmowania narkotyków. 
17 listopada Burmistrz Miasta z Zastępcą B. Kończak uczestniczyła w spotkaniu w karczmie "Dwa 
Dęby" z rolnikami z Powiatu Kamiennogórskiego w sprawie utrudnień i poprawy rolnictwa  
w rejonach górskich. 
19 listopada w świetlicy w Miszkowicach odbyło się spotkanie „Ślady pokoleń w nas, czyli pasje 
wczoraj i dziś” zorganizowane przez grupę nieformalną aktywne Miszkowice, która pozyskała środki 
finansowe  
z Europejskiego Funduszu Społecznego. 
20 listopada  
 w Chełmsku Śląskim obyła się wizja lokalna delegacji z narodowego dziedzictwa kultury  
z Wrocławia. Poinformowała, że część budynku na kamiennogórskiej zagraża budynkowi 
sąsiadującemu i będzie zgoda na wykreślenie z rejestru zabytków w celu możliwości wykonania 
likwidacji budynku.  
 spotkała się z prezes Kwiatu Lnu Bożeną Pełdiak w celu zwiększenia informacji o dostępnych 

środkach udziału w konkursach. Rozmawiały na temat w jaki sposób ułatwić dostępność o tej 
informacji  i pomocy przy pisaniu takiego projektu. 

22 listopada odbyło się spotkanie zespołu do spraw strategii rozwoju Gminy Lubawka 
23 listopada uczestniczyła w podsumowaniu zadań z realizacji sportu. Poinformowała, że gmina 
została wyróżniona, na 534 szkół Lubawka była 32, Miszkowice 93. Nagrodę sportową dla kulomiotki 
z  Lubawki wręczyła Iwona Krawczyk. 
24 listopada odbyła się Rada Budowy Senior +, w której  uczestniczyła kierownik IGKiP D.Wiśniewska, 
Kierownik MGOPS A. Lewandowska, pracownicy MGOPS Agnieszka Witkowska i Aldona Popardowska 
oraz projektant. 



Protokół Nr XIV/2017 z XIV sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 30 listopada 2017 roku 
 

 5 

27 listopada wraz ze starostą Zaclerza Miroslavem Vlasakiem, inspektorem Małgorzatą Sajdak, 
Dyrektorem MGOK Sławomir Sławińskim oraz pracownikiem MGOK Rafałem Czura uczestniczyła  
w spotkaniu w Ołomuńcu  Zadeklarowano możliwość współpracy transgranicznej na wielu obszarach, 
w zakresie realizacji wspólnych projektów, szczególnie że gminy leżą na obszarze Euroregionu Nysa. 
Poinformowała jednocześnie, że w listopadzie został wybrany nowy Dyrektor MGOK Sławomir 
Sławiński. 
28 listopada odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie wspólników Sanikomu . 
Zaprosiła na Jarmark Bożonarodzeniowy, który ma się odbyć w dniu 9 grudnia. 
Poinformowała, że wydała 18 Zarządzeń, 3 dotyczyły konkursów ofert. Poinformowała,  
że został rozstrzygnięty konkurs na stanowisko kierownika Referatu IGKiP. 
Radna A. Ochmańska zaproponowała, żeby zaprosić strażaków do ubierania choinek. 

 

Ad.5.Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Włodarczyk przedstawił informację na temat pracy  Komisji 
między sesjami. Poinformował, że Komisja spotkała się dwukrotnie 17.11. 2017 roku i 24.11.2017 
roku. Komisja kontrolowała murawę stadionu (załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 
oraz przygotowanie wyciągu narciarskiego do sezonu zimowego 2017/2018 i etap zamiany gruntów 
między gminą Lubawką a Lasami Państwowymi (załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
Poinformował, że Komisja chce złożyć wniosek formalny o powołanie eksperta do sprawdzenia 
murawy stadionu.  
Radca Anna Król powiedziała, że Komisja może złożyć taki wniosek i koszty ekspertyzy pokryje Biuro 
Rady. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło powiedziała, że Biuro Rady nie ma takich środków. 
Radca A. Król powiedziała, że wniosek powinien zostać złożony na piśmie z konkretnymi pytaniami 
do eksperta i do Burmistrza. 

13.35 -13.45 przerwa 
7.Informacja Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej na temat: 

 realizacji programu 500+, 
 usług opiekuńczych,  
 placówek pobytu dziennego w Gminie,  
 przygotowania do sezonu zimowego. 

Kierownik MGOPS Alina Lewandowska przedstawiła informację na temat realizacji programu 500+, 
usług opiekuńczych, placówek pobytu dziennego w Gminie oraz przygotowania do sezonu zimowego 
w Gminie co stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Ad.8.Informacja dotycząca realizacji planu inwestycji, remontów i zagospodarowania cmentarzy. 
Kierownik Zakładu Gospodarki Miejskiej Ireneusz Kordziński przedstawił informację na temat 
realizacji planu inwestycji, remontów i zagospodarowania cmentarzy co stanowi załącznik nr 7  
do niniejszego protokołu.  
Powiedział, że ma nadzieję, że pojawią się dotacje z narodowego dziedzictwa kulturowego na 
remonty. Podziękował za przekazanie środków oraz ma nadzieje, że zostaną wykorzystane 
poprawnie. 
 

Ad.9. Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie: 
1) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Żołnierzy 

Sybiru wchodzącej w skład Zespołu Szkół Publicznych im. Żołnierzy Sybiru w Lubawce 
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Żołnierzy Sybiru, 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Kończak odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 8  
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosach  „wstrzymujących” - 
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jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/299/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Żołnierzy Sybiru wchodzącej w skład Zespołu Szkół Publicznych 
im. Żołnierzy Sybiru w Lubawce w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Żołnierzy Sybiru .” 

2) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Tkaczy 
Chełmskich wchodzącej w skład Zespołu Szkół Publicznych im. Tkaczy Chełmskich 
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Tkaczy Chełmskich, 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Kończak odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 9  
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosach  „wstrzymującym” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/300/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Tkaczy Chełmskich wchodzącej w skład Zespołu Szkół 
Publicznych im. Tkaczy Chełmskich w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Tkaczy Chełmskich. 

3) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
w Miszkowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową, 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Kończak odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 10  
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosach  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/301/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Miszkowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową.” 

4) uchwalenia programu współpracy Gminy Lubawka z organizacjami pozarządowymi  
oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018, 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Kończak odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 11  
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosów  „wstrzymujących”- 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/302/17 w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy 
Lubawka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy  
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018. 

5) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat,  
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, 

Kierownik Referatu ROŚiMRW Jowita Martyńska odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 12 
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosów  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/303/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy na czas 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

6) wyrażenia zgody na przekazanie w użytkowanie nieruchomości niezabudowanej na rzecz 
Sołectwa Stara Białka, 

Kierownik Referatu ROŚiMRW Jowita Martyńska odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 13 
do niniejszego protokołu). 
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Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosach  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/304/17 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie   
w użytkowanie nieruchomości niezabudowanej  na rzecz Sołectwa Stara Białka. 

7) wyrażenia zgody na przeznaczenie nieruchomości do sprzedaży z przeznaczeniem na 
poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej, 

Kierownik Referatu ROŚiMRW Jowita Martyńska odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 14 
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosów  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/305/17 w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie  
do sprzedaży z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości 
przyległej. 

8) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 
Kierownik Referatu ROŚiMRW Jowita Martyńska odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 15 
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosów  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/306/17 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
niezabudowanej 

9) przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Lubawka, 

Kierownik Referatu ROŚiMRW Jowita Martyńska odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 16 
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 

Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 
13 radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosów  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/307/17 w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie Gminy Lubawka. 
10) zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Lubawka, 

Kierownik Referatu ROŚiMRW Jowita Martyńska odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 17 
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosach  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/308/17 zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Lubawka, 

11) zmiany Uchwały Nr VII/171/16 Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 28 czerwca 2016 roku, 
w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

Kierownik Referatu ROŚiMRW Jowita Martyńska odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 18 
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
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Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosach  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/309/17 zmiany Uchwały Nr VII/171/16 Rady Miejskiej  
w Lubawce z dnia 28 czerwca 2016 roku, w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, 

12) określenia zasad sprzedaży oraz udzielenia bonifikat od ceny nabycia komunalnych lokali 
mieszkalnych i użytkowych znajdujących się w zasobach Gminy Lubawka, 

Kierownik Referatu ROŚiMRW Jowita Martyńska odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 19 
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 12 głosami „za” przy 1 głosie  „przeciwnym” oraz  0  głosach  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/310/17 określenia zasad sprzedaży oraz udzielenia bonifikat  
od ceny nabycia komunalnych lokali mieszkalnych i użytkowych znajdujących się w zasobach Gminy 
Lubawka, 

13) zasad gospodarowania lokalami użytkowymi stanowiącymi własność Gminy Lubawka, 
Pracownik Referatu IGKiP Arkadiusz Stadnicki  odczytał treść projektu uchwały (załącznik nr 20  
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 10 głosami „za” przy 1 głosie  przeciwnym” oraz  2  głosami  „wstrzymującymi” -
 podjęła uchwałę Nr XIV/311/17 w sprawie zasad gospodarowania lokalami użytkowymi  
i stanowiącymi własność Gminy Lubawka, 

14) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Lubawka, 
Pracownik Referatu IGKiP Arkadiusz Stadnicki  odczytał treść projektu uchwały (załącznik nr 21  
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosach  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/312/17 w sprawie zasad gospodarowania lokalami użytkowymi 
stanowiącymi własność Gminy Lubawka, 

15) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lubawka na lata 
2018-2022, 

Pracownik Referatu IGKiP Arkadiusz Stadnicki poinformował o poprawionym błędzie  
w uzasadnieniu do uchwały i odczytał treść projektu uchwały (załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosach  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/313/17 w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Lubawka na lata 2018-2022, 

16) określenia wzorów informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, na podatek rolny 
i na podatek leśny, 

Skarbnik Gminy Monika Stanek-Gamoń odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 23  
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
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Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosach  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/314/17 w sprawie określenia wzorów informacji i deklaracji na 
podatek od nieruchomości, na podatek rolny i na podatek leśny, 
17) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2017, 
Skarbnik Gminy Monika Stanek-Gamoń odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 24  
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosach  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/315/17 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy 
Lubawka na rok 2017, 
18) powołania Rady Seniorów Gminy Lubawka i nadania jej statutu Zastępca Burmistrza Bożena 
Kończak odczytała treść projektu uchwały (załącznik nr 25  
do niniejszego protokołu). 
Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 13 
radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  przeciwnych” oraz  0  głosach  „wstrzymujących” - 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/316/17 w sprawie powołania Rady Seniorów Gminy Lubawka  
i nadania jej statutu. 

 

Ad.10. Odpowiedzi na interpelacje i pytania radnych. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała: 
Radnemu P. Wiktorowskiemu, że Kierownik Referatu IGKiP przekaże informację Stanisławowi 
Wójcikowi oraz, że skontaktuje się z Inspektorem Nadzoru z zapytaniem czy jest to dobra pora na 
wykonywanie takich napraw. 
Radnej I. Dereń powiedziała,  że w temacie stadionu została przedstawiona informacja przez Komisje 
Rewizyjną oraz jak zostanie wykonana analiza podłoża płyta to po jej wyniku będzie można podjąć 
działania. 
Radnemu M. Głód powiedziała, że na temat hali sportowej odpowiedziała w trakcie wystąpienia,  
a jeśli nie to prosi o pytania.  Powiedziała, że jeżeli chodzi o  Park Watra  
a Rozbudowę Sanikomu nie ma między nimi żadnej zależności. 
Radny M. Głód powiedział, że lepiej zacząć działać prewencyjnie na etapie planowania i chce mieć 
zapewnienie, że nie wpłynie to na jakość życia mieszkańców Lubawki i osób wypoczywających  
w Parku Watra. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba powiedziała, że według niej nie ma takiego zagrożenia i ta inwestycja 
nie powoduje przywożenia do nas jakichkolwiek odpadów i poprosiła Prezesa Sanikomu  
o odniesienie się do tego przy swojej części odpowiedzi. 
Radnej A. Ochmańskiej powiedziała, że odpowiedziała przy swoich wypowiedziach i udzieliła tej 
informacji szczegółowo i jednoznacznie. 
Radnemu M. Antoniszyn powiedziała, że jeżeli znajdzie wolny termin to spotka się  
z mieszkańcami w sprawie sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na ul. Sudeckiej i ul. Podhalańskiej. 
Powiedziała również, że ul. Kamiennogórskiej nie miała wpisanej w planie do dokończenia i w tym  
oraz w przyszłym roku nie widzi możliwości włączenie tego problemu do procedowania.  
Jeśli pojawią się środki zostanie to wykonane. 
Odnośnie boksów na śmieci powiedziała, że wymagają zapewnienia środków na ten cel  
w budżecie i że zostały wykonane oględziny i takim miejscem może być obiekt gospodarczy byłego 
szaletu oraz jest również ustalany projekt przy ul. Starorynkowej. 
Odpowiedziała również, że wnioski do PKP zostały złożone, ale nie otrzymano jeszcze odpowiedzi. 
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Radnemu A. Sarzyńskiemu odpowiedziała, że informację w sprawie progu zwalniającego przekaże 
inspektorowi S. Wójcikowi  
W sprawie wskaźników powietrza odpowiedziała, że program finansuje Urząd Marszałkowski 
Województwa Dolnośląskiego i Uniwersytet Przyrodniczy   oraz , że przekażą zasady oraz warunki 
montażu czasowego tego miernika. 
W sprawie murku odpowiedziała, że zostanie przekazane do realizacji. 
Radnemu S. Antoniewskiemu odpowiedziała, że stworzenie mapy jest  dobrym pomysłem  
i że zostały ogłoszone informacje w telewizjach kablowych i na stronie internetowej kto jest 
odpowiedzialny za odśnieżanie. 
Radny A. Sarzyński powiedział, że w piątek Sąd Najwyższy wydał orzeczenie, że Gmina ponosi 
odpowiedzialność wynikającą z przyczyn nie uprzątnięcia błota, śniegu, lodu i innych zanieczyszczeń 
z chodników położonych wzdłuż nieruchomości poprzez niedopilnowanie ich obowiązku  
oraz zasugerował, żeby się z tym zapoznać i zacząć to egzekwować. 
Radnemu J. Włodarczykowi powiedziała, że mogą zostać postawione inne znaki, ale nikt tego nie 
będzie przestrzegał.  Zaproponowała, aby zrobić sondę wśród mieszkańców z sugestią zrobienia tam 
drogi jednokierunkowej.  
Radnego A. Ptaszkowskiego zapytała czy satysfakcjonują go informacje, które udzieliła podczas 
swojego wystąpienia. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że zadał pytanie o przyszłość budynku przedszkola przy  
ul. Dworcowej. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że w Aglomeracji Wałbrzyskiej Przedszkole jest 
wpisane jako budynek przeznaczony do termomodernizacji i przypomniała, że z tej osi  
w przyszłym roku zostanie wykonana termomodernizacja Ratusza w Lubawce.  
Radny A. Ptaszkowski zapytał czy katering nie powiększył kosztów niż jakby funkcjonowała stołówka. 
Zapytał również czy wykonawca ponosi kary za wydłużenie termin ukończenia stołówki. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba powiedziała, że czas oddania stołówki do użytkowania nie był po 
stronie wykonawcy i że te dodatkowe wymagania zostały podyktowane przez sanepid. 
Radnemu K. Jaworowi odpowiedziała, że zostanie to poprawione i obiekt będzie bezpieczny. 
Oraz poinformowała, że jest chętny na kupno tego budynku. 
Radny M. Antoniszyn powiedział, że na spotkaniu zostały wypracowane dwie propozycje miejsc 
parkingowych na Rynku w Chełmsku Śląskim i na ul. Sądeckiej i zapytał czy coś ruszyło w tej sprawie. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba powiedziała, że miejsca parkingowe nie należą do zadań Gminy, 
ponieważ te ulice należą do Powiatu. 
Radny M. Antoniszyn powiedział, że z kierownikami wydziałów znalazł miejsca na terenach 
gminnych.  
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała Radnej A. Ochmańskiej, że informację  
o przepuście przekaże również inspektorowi S. Wójcikowi. 
Prezes Sanikomu Andrzej Wojdyła odpowiedział Radnemu A. Ptaszkowskiemu, że nie wie,  
w którym miejscu dokładnie wykonywane są te prace. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że chodzi o prace wykonywane na terenie całej Gminy. 
Prezes Sanikomu A. Wojdyła powiedział, że w Lubawce był wykonywany ciąg wodociągowy  
na ul. Wojska Polskiego i był tam bałagan, ale GDDK wykonuje tam chodniki i ten problem zniknie. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że chce polemizować tylko z jedną sprawą odnośnie Błażejowa 
oraz przytoczył, że w zeszłym roku Sanikom wymieniał sieć wodną w górnej części Błażejowa  
na starej drodze i było wykonywane to przez pół roku i cały czas były wykonywane poprawki. 
Powiedział, że w tym roku Sanikom wziął firmę podwykonawczą, która zrobiła to w ciągu dwóch-
trzech tygodni i zrobiła to dużo lepiej.  
Prezes Sanikomu A. Wojdyła odpowiedział, że ma małą brygadę do wykonywania tych prac i musi ją 
przerzucać do innych w przypadku wystąpienia awarii.  
Odpowiedział również Radnemu M. Głód, że zakład, który zostanie wybudowany będzie inny  
od obecnego i będzie to zakład tylko i wyłącznie surowcowy i mechaniczny.  



Protokół Nr XIV/2017 z XIV sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 30 listopada 2017 roku 
 

 11 

Powiedział również, że zakład będzie oddalony od Parku, ponieważ zostanie on wybudowany  
od strony Błażkowej. Poinformował, że ta inwestycja jest warta 53 mln i że podatki zwiększą budżet 
Gminy. 
Radny M. Głód zapytał czy Prezes jest w stanie zapewnić, że ta instalacja nie będzie zagrażała 
mieszkańcom. 
Prezes Sanikomu A. Wojdyła odpowiedział, że nie ma działalności gospodarczej, która nie niesie  
za sobą jakiś uciążliwości. Powiedział również, że z selektywnym zbiorem odpadów jest problem, 
ponieważ nie zawsze śmieci trafiają do odpowiednich kubłów. 
Radny M. Głód powiedział, że do Sanikomu trafiają odpady z 17 Gmin a nie tylko z Lubawki. 
Prezes A. Wojdyła odpowiedział, że wie o tym, ale z Gminy Lubawka trafia jedna z gorszych zbiórek 
selektywnych odpadów do instalacji i poinformował, że często są wysyłane informacje do Kierownika 
Referatu ROŚiMRW Jowity Martyńskiej. 
Radny S. Antoniewski powiedział, że rozumie obawy Radnego M. Głoda, ponieważ były zapewnienia, 
że obecna instalacja nie będzie niosła negatywnych skutków. 
Radny A. Sarzyński powiedział, że jeżeli chodzi o zagęszczanie dróg zgodzi się z Radnym A. 
Ptaszkowskim, ponieważ jest to temat, który się ciągnie od kilku lat. Powiedział również, że rozumie 
tych ludzi, którzy wykonują tą prace, ale technologie poszły na tyle do przodu, że można to wykonać 
lepiej.  
Radny M. Głód powiedział, że chodzi o to żeby ta instalacja została dobrze zaplanowana, ponieważ 
powstanie blisko miejsc zamieszkania i poprosił o wyeliminowanie sytuacji jakie powstały na starej 
sortowni. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło powiedziała, że zakład Sanikomu powstał dzięki Radzie Miejskiej 
oraz poprosiła żeby się cieszyć z tego, że to funkcjonuje. 
Prezes Sanikomu A. Wojdyła zaproponował, żeby zobowiązać uchwałą wszystkich mieszkańców  
do wystawiania pojemników na odpady przed budynki. 
 

Ad.11. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że: 
 do Biura Rady wpłynęło pismo od Wojewody Dolnośląskiego w sprawie skargi dotyczącej Komisji 

Mieszkaniowej i powiedziała, że kieruje to pismo do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną, 
 Przewodnicząca Rady Powiatu KG zwróciła się o pomoc finansową dla Powiatowego Centrum 

Zdrowia  w celu zakupienia sprzętu leczniczego.  Poprosiła o przedyskutowanie tego tematu na 
Komisjach Rady ( pismo stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu), 

 Zaproponowała również wzięcie udziału w szkoleniu dla Radnych. 
Radny A. Sarzyński wnioskował do Radcy o uchwałę w sprawie gospodarowania lokalami 
użytkowymi, której był przeciwny. Powiedział że chodziło jemu o $2, pkt. 5, który w jego ocenie brak 
konkretnego zapisu i zobowiązania wynajmującego lokal daje możliwości do nadużyć w tym 
przypadku. 
Radca Anna Król powiedziała, że każda osoba prowadząca działalność gospodarcza o ile Gmina nie 
przejmie systemu odbioru odpadów komunalnych jest zobligowana do tego, aby odbiór tych 
odpadów został wykonany odrębną umową, a Gmina posiada instrumenty prawne do tego, żeby 
weryfikować i zażądać przedstawienia umowy w tym zakresie. Powiedziała również, że dopuszczalne 
jest prowadzenie postępowania dowodowego w tym zakresie zgodnie z ustawą o utrzymaniu 
porządku i czystości w Gminie.  
Radny A. Sarzyński poprosił o przygotowanie na kolejną Sesję Rady Miasta spisu Działalności 
Gospodarczej. 
Radny J. Włodarczyk  poprosił o 5 minut przerwy w sprawie przygotowania wniosku przez Komisje 
Rewizyjną w sprawie ekspertyzy płyty na stadionie. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała czy chcą złożyć wniosek do Rady. Powiedziała, że 
w poniedziałek przyjmuje Radca i żeby udać się do niej. 
Radny J. Włodarczyk przeczytał fragment Statutu Gminy Lubawka. 
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Przewodnicząca Rady W. Zabiegło powiedziała, że Rada Miejska nie posiada środków na wykonanie 
tej ekspertyzy, ale Burmistrz Miasta E. Kocemba powiedziała, że środki na wykonanie tej ekspertyzy 
przekaże. 
Radca A. Król powiedziała, że to działa w innym trybie niż w przeczytanym fragmencie statutu, 
ponieważ zapłaci za to Burmistrz Miasta, a nie Rada. Komisja musi skończyć swoje działania, aby 
wystąpić do organu wykonawczego o stosowne wyjaśnienia i będzie ona wykonana na rzecz Urzędu, 
a Urząd wykorzysta to aby przedstawić ten wynik Komisji Rewizyjnej.  
Radny J. Włodarczyk zapytał czy Komisja może zastrzec wybór wykonawcy. 
Radca A. Król odpowiedziała, że nie ma takiej możliwości, ponieważ będzie organizował to Urząd. 
 
Radca M. Głód poprosił Burmistrz Miasta w imieniu mieszkańców, którzy mają ogródki działkowe aby 
zwróciła uwagę Policji o zwiększenie liczby patroli na działkach, ponieważ dochodzi tam do wielu 
włamań. 
Poprosił również o zabezpieczeni i sprawdzenie pustostanów. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała Radnych o roboczym spotkaniu obydwu Komisji  
w sprawie analizy budżetu na 2018 rok, które ma się odbyć w dniu 11 grudnia w Urzędzie Miasta. 
 

Ad.12. Zamknięcie obrad XIV sesji  
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła wyczerpanie porządku obrad i zakończyła obrady 
XIV sesji o godz. 1720. 
 
 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

w Lubawce  
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Paulina Gajda-Wystrach 
UM Lubawka 


